

*(Le français suit l'anglais)*

Hello,

We are pleased to inform you that the next Census of Population will take place in May 2026. To support this important project, Statistics Canada is hiring for supervisory and non-supervisory positions. Approximately 32,000 jobs are available across Canada!

We are looking for local people to help us collect accurate data in your community. These data are vital for planning and evaluating programs and services such as education, health care, child care, housing, emergency services, roads, public transportation and job training.

We are contacting you to seek your organization's support in promoting census jobs listed on our website: [census.gc.ca/jobs](https://census.gc.ca/jobs).

The easiest way to help us is to share our job postings on social media: [Facebook](#), [Instagram](#), [LinkedIn](#) and [X](#). You can also download our [Census Community Supporter Toolkit](#) to find a variety of products that you can use on your website or in newsletters or share with your professional networks.

Your support in raising awareness about these job opportunities will directly contribute to the success of the 2026 Census.

Feel free to contact me if you have any questions.

Thank you in advance for your support of the 2026 Census!

Regards,

Cheryle Borowski

Communications Officer, Prairies, NWT

Engagement and Data Services Division

Statistics Canada

[statcan.censusoutreachprairies-rayonnementdurecprairies.statcan@statcan.gc.ca](mailto:statcan.censusoutreachprairies-rayonnementdurecprairies.statcan@statcan.gc.ca)



Bonjour,

Nous avons le plaisir de vous informer que le prochain Recensement de la population aura lieu en mai 2026. Pour appuyer ce projet important, Statistique Canada embauche du personnel pour occuper des postes de supervision et des postes sans fonctions de supervision. Environ 32 000 emplois sont offerts à l'étendue du Canada!

Nous recherchons du personnel local pour nous aider à recueillir des données exactes dans votre collectivité. Ces données sont essentielles à la planification et à l'évaluation de programmes et de services dans des domaines comme l'éducation, les soins de santé, la garde d'enfants, le logement, les services d'urgence, les routes, le transport en commun et la formation professionnelle.

Nous communiquons avec vous afin de solliciter le soutien de votre organisation pour promouvoir les emplois liés au recensement sur notre site

Web : [recensement.gc.ca/emplois](http://recensement.gc.ca/emplois).

La façon la plus simple de nous aider consiste à partager nos offres d'emploi sur les médias sociaux : [Facebook](#), [Instagram](#), [LinkedIn](#) et [X](#). Vous pouvez aussi télécharger notre [Trousse de soutien à la collectivité du recensement](#). Vous y trouverez divers produits que vous pouvez utiliser sur votre site Web ou dans des infolettres ou partager avec vos réseaux professionnels.

Votre soutien pour faire connaître ces possibilités d'emploi contribuera directement au succès du Recensement de 2026.

N'hésitez pas à communiquer avec moi si vous avez des questions.

Nous vous remercions d'avance de votre soutien au Recensement de 2026!

Cordialement,

Cheryle Borowski  
Conseiller en communications – Prairies, NWT  
Division de la mobilisation et des services de données  
Statistique Canada  
[statcan.censusoutreachprairies-rayonnementdurecprairies.statcan@statcan.gc.ca](mailto:statcan.censusoutreachprairies-rayonnementdurecprairies.statcan@statcan.gc.ca)

